
 

Sveriges Hundungdoms 
Ungdomsråd 

 

Protokoll 10/2025  

Datum:  2025-01-21  

Tid: 18:30-20:30  

Plats: Digitalt via Microsoft Teams 
 

 

 

Omfattning: § 145-§ 156  

Närvarande:   

Ordförande 
 
Vice ordförande 
 
Skattmästare 
 
Ledamot 
 
Ledamot 
 
Ledamot 
 
Suppleant 
 
Suppleant 

Ink Norén 
 
Ellen Björs 
 
Julia Larsson 
 
Sam Storm 
 
Emma Reuterhäll  
 
Tilde-Lu Storm 
 
Sixten Eliasson 
 
Louise Månsson 

 

 

Frånvarande: 

 

Wille Winejo 

Justerare Tilde-Lu Storm  

Vid protokollet Fanny Ahnfelt  

   

   



 
§ 145. Mötets öppnande  
Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet.  
 
 
§ 146. Val av justerare  
Tilde-Lu Storm valdes till justerare.  
 
 
§ 147. Fastställande och godkännande av dagordningen  
Förslag om att lägga till information från jaktkommittén under § 153 övriga ärenden.  
 
Dagordningen fastställdes.  
 
 
§ 148. Föregående mötesprotokoll  
Protokoll nr 9/2024 och per capsulam beslut 2024-12-10 godkändes och lades till handlingarna.  
 
 
§ 149. Ledamotsrunda 
Emma Reuterhäll, avlämnade en rapport från PTK:s konferens. Det var bra konferens, fick möjlighet att 
nätverka med flera på plats. Pratade med ordförande i PTK om möjlighet till adjungerad plats i PTK.  
 
Ellen Björs, har haft möte med arbetsutskottet (AU).  
 
Sixten Eliasson. Har förberett inför uppstartsmöte med Växjö Hundungdom 
 
Julia Larsson, har fått viss återkoppling av lokalklubbar. Julia ska delta på Sölvesborgs Hundungdoms 
årsmöte och eventuellt få presentera om projektet Rundan. 
 
Wilma Bäcklund, inväntar svar från lokalklubbar.   
 
Jonna von Sydow, inväntar svar från lokalklubbar. Kunde inte vara med på Handlingkommitténs senaste 
möte.   
 
Louise Månsson, fått återkoppling från några lokalklubbar.  
 
Sam Storm inväntar svar från lokalklubbar. Träffat kontakter i Skarpnäck Hundungdom och fått frågan 
om vi kan lämna ut reklam under Elmia Mässan gällande Ungdoms SM.  
 
Tilde-Lu, skulle ha deltagit på PTK:s konferens men kunde inte. Har haft möte med jaktkommittén.  
 
Ordförande inväntar svar från lokaklubbarna. Har haft möte med AU.  
 
 
§ 150. Besked bidragsansökan och rapport från AU  
 
Förbundssekreterare informerade om beslutet enligt bilaga.  

Ellen Björs avlämnade rapport från AUs senaste möte. Beskedet grundar sig i ett missförstånd vad gäller 
förbundets stadgar och huruvida förbundet är tillräckligt demokratiskt, i förhållande till MUCF:s definition 
av demokratisk uppbyggnad. Därmed behöver Ungdomsrådet kalla till ett extra representantskapsmöte för 
att korrigera detta i stadgarna.  

Mötet diskuterade vidare kring de medlemsförmåner som erbjuds idag till alla medlemmar mellan 6 och 25 
år. Ordförande tillsammans med Ellen Björs och Julia Larsson informerade om tidningen Brukshunden 
och att den även under 2025 kommer att publiceras digitalt. Mötet diskuterade andra alternativ så som en 



 
egen fysisk tidning att skicka ut en eller några gånger per år. I detta häfte kan det spegla 
verksamhetsberättelsen, vara inspirerande insändare eller intervjuer.  

Vidare informerade Ellen Björs om att AU gärna ser att rikslägret blir till 2025, trots förändrad budget. 
Därmed diskuterades frågan om ett digitalt representantskapsmöte och andra kostnadsbesparingar. Julia 
Larsson informerade om att rikslägergruppen bör vidta viss åtgärd för att kostnadsbespara även till 
rikslägret och hänvisade till att förmågor inom Ungdomsrådet och kansliet kan komma och hålla i 
föreläsningar istället för externa föreläsare som anlitas. Både Julia Larsson och Ellen Björs har anmält sig 
frivilliga att föreläsa under rikslägret 2025.  

Ordförande informerade om kontakt med Sandra Lundin via kansliet som aktivt arbetar med att finna nya 
samarbeten och intäktskällor. Ordförande uppmanade Ungdomsrådet att kontakta Sandra Lundin med 
förslag på framtida samarbeten, kortsiktiga som långsiktiga.  

Vidare diskuterade mötet kostnadsbesparingar och såg tillsammans över förslag gällande reviderad budget 
från AU, enligt bilaga. Julia Larsson informerade om reviderad budget och att hon tillsammans med 
förbundssekreterare under våren kommer att ha regelbundna möten för att stämma av mot budget och 
genomföra prognosarbete.  Förslag från AU är att fördela ytterligare medel till verksamheten om 500 000 
kr under vårterminen 2025 och preliminärt 500 000 kr under höstterminen 2025, med reservation för att 
stämma av under sommar 2025 hur behovet ser ut för inför höst och vinter. AU äskar därmed 500 000 kr 
för vårterminen 2025 och preliminärt 500 000 kr för höstterminen 2025.  

Ordförande informerade om att tidningen Brukshunden kommer att lämnas ut digitalt under 2025. Mötet 
diskuterade att på sikt se över användandet av tidningar för Sveriges Hundungdoms medlemmar. Mötet 
uppdrog förbundssekreterare att skicka ut en medlemsundersökning för att se över detta.  
 
AU informerade också om att direktbidrag och verksamhetsstöd till lokal verksamhet uteblir 2025, i och 
med att förbundets organisationsbidrag har avslagits.  
 
 
§ 151. Beslutsärenden   

a. Ny milersättning 2025 
 

Mötet beslutade att från och med 1 januari 2025 återgå till att följa skatteverkets nivå för 
skattefri milersättning.  
 
b. Reviderad budget 2025  

 
Mötet beslutade om att arbeta efter reviderad budget för år 2025.  

 
c. Äska medel till verksamhet  
 
Mötet beslutade om att fördela 500 000 kr till verksamhet under vårterminen 2025 och 
preliminärt 500 000 kr till verksamhet under höstterminen 2025.   
 
 
d. Representantskapsmötet 2025  
 
Mötet beslutade om att ordinarie representantskapsmöte hålls lördagen 27 september och 
genomförs digitalt.  
 
Förbundssekreterare uppdrogs att snarast skicka ut kallelse till ordinarie 
representantskapsmöte  

 
e. Extra digitalt representantskapsmöte   
 



 
Mötet beslutade om att hålla ett extra digitalt representantskapsmöte 25 mars kl. 19:00. 
Ungdomsrådet samlas från 18:30.  
 

 
Mötet beslutade att hålla i ett digitalt dialogmöte inför det extra representantskapsmötet, den 
11 mars kl.19:00.   
 
Förbundssekreterare skickar skyndsamt ut inbjudan till extra digitalt representantskapsmöte 
samt förbereder inför dialogmöte. Kansliet ordnar ett dialogmöte för delegater och gäster, där 
även ordförande och Julia Larsson deltar. Övriga Ungdomsrådet är välkomna att delta också. 
Ett informationsblad ska förberedas av kansliet och skickas ut i samband med inbjudan till 
dialogmötet.  

 
 

f. Delegeringsordning  
 
Mötet beslutade om att arbeta efter delegeringsordningen enligt bilaga.   

 
g. Kontaktperson PTK  

 
Mötet beslutade om att Emma Reuterhäll blir Ungdomsrådets representant i PTK.   
 
 

§ 152. Inkomna skrivelser  
 
Inga inkomna skrivelser.  
 
 
 
§ 153.  Övriga ärenden   

a. Rapport kansliet 
 
Förbundssekreterare rapporterade om arbetet från kansliet och informerade om rapport från 
Sandra Lundin gällande nya samarbeten. Vidare informerade hon om att arbetet pågår som 
planerat med nya tillkomna arbetsuppgifter i och med bidragsbeskedet. Förbundssekreterare 
arbetar förnuvarande med AU i att förbereda inför förslag till stadgeändring och förändring 
för att Sveriges Hundungdom på nytt 2026 ska kunna ansöka om bidrag på nytt samt att 
konsult anlitats för att se över stadgarna utifrån myndighetens demokratiska villkor.   

 
   
b. Delmedlemskap   
 
Förbundssekreterare informerade om Ungdomsrådets uppdrag gällande delmedlemskap, som 
de fick i uppdrag föregående representantskapsmöte och att arbetet från kansliets håll pågår 
genom undersökning och kontakt med SKK medlemsservice.  

 
 

c. Jaktkommittén 
 
Tilde-Lu Storm avlämnade rapport från jaktkommitténs senaste möte. Förslag är att hålla i en 
aktivitet 3 maj i södra Stockholm. Det blir en viltspårsdag korvgrillning.  Förslag från 
kommittén är en deltagaravgift om 150 kr per person. Aktiviteten är för medlemmar mellan 6 
och 25 år.  
 
Förslag från ordförande är att jaktkommittén räknar på vad det kostar att hålla i aktiviteten 
och erbjuder aktiviteten till självkostnadspris. 



 
 
Tilde-Lu skickar information om aktiviteten när allt är klart till kansliet, så uppdateras webb, 
sociala medier och anmälningsformulär för aktiviteten därefter.  
 

 
§ 154. Omedelbar justering  
 
Inga ärenden under detta mötet är av den karaktär att de behöver omedelbar justering. 
 
§ 155. Nästa möte 
 
Digitalt tisdag 18 februari kl. 18:30-20:30.  
 
 
§ 156. Mötets avslutande  
 
Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet som avslutas.  
 

 
 
 
 
 
 
 
Mötesordförande                                                                Justerare  
Ink Norén                                                                          Tilde-Lu Storm  
 
Vid protokollet  
Fanny Ahnfelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


